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BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

RM.0003.229.2022

W SPRAWIE :

• Raportu o stanie miasta za 2021 r.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu w przygotowanym przez Pana raporcie brak było jakiejkolwiek informacji
na temat działalności w zakresie bezpieczeństwa publicznego Referatu Straży Miejskiej w
Karpaczu. Rada Miejska Karpacza określiła w drodze uchwały Nr VII/66/19 z dnia 27 marca
2019r. szczegółowe wymogi dotyczące Raportu o stanie Gminy Karpacz.

PYTANIA :
 
   1. Kiedy i w jaki sposób przedstawi Pan brakujące dane w Raporcie o stanie Gminy z zakresu
bezpieczeństwa publicznego realizowanego przez Referat Straży Miejskiej w Karpaczu?

ZAŁĄCZNIK :
                            

 brak

Grzegorz Kubik
..........................

 


